
COMUNICACIONS ERC 

Debat d/ERC sobre 
la mobilitat a Lleida 
I BELL-LLOC I Parlem de la mobílitat 
a la veguería de Lleída va ser el 
nom d'una jornada organitzada 
ahir per ERC a Bell-lloc d'Urgell 
en la qual es va analitzar la si
tuació actual de la mobilitat a 
les comarques lleidatanes i la 
connectivitat ferroviaria i per 
carretera. Van assegurar que 
gracies al treball de la formació 
s'han aconseguit quatre grans 
fites: la liberalització del peat
ge de l'AP-2 i els nous accessos, 
l'impuls al transport ferroviari 

i el futur acord del traspas de 
Rodalies, la futura millora de 
l'Eix Pirinenc i l'obertura del 
túnel del Coll de Lilla per al pas 
de mercaderies. La secretaria 
general d'ERC, Marta Vilalta, 
va posar com a exemple l'incre
ment de freqüencies en la línia 
de Manresa a partir del genero 
El secretari de Mobilitat de la 
Generalitat, Marc Sanglas, va 
insistir que el Govern vol ges
tionar totes les infraestructures 
del país. Cristina Rodríguez (CCOO) i Joan Talarn, president de la Diputació. 


